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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 19 czerwca 2017r. o godz. 14.00 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadził pan Maciej Makowski – Przewodniczący Komisji  

Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa Rady Powiatu Bydgoskiego, który po otwarciu obrad 

przywitał wszystkich Radnych i przybyłych gości. W posiedzeniu uczestniczyło  

ośmiu członków Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 

(w pkt. 4. porządku na posiedzenie dotarł pan Wojciech Porzych, a w pkt 5. pan Piotr  

Kozłowski) oraz ze Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy pan Leszek Czerkawski  

– Sekretarz Powiatu, pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, pan Andrzej Kubiak  

– Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich, pan Mariusz Stężewski  

– Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa a także pan Karol 

Będkowski i pan Grzegorz Andryszczyk z Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa w Bydgoszczy. 

  

  Następnie Przewodniczący przedstawił planowany porządek posiedzenia Komisji  

stanowiący załącznik nr 2 do protokołu, który przyjęty został jednogłośnie. 

    

  W dalszej części obrad Radni jednogłośnie przyjęli protokoły z poprzednich posie-

dzeń Komisji w dniach 18 kwietnia i 8 maja 2017r.  

 

  W punkcie 4 porządku obrad, członkowie Komisji zapoznali się z informacją  

o podejmowanych działaniach w zakresie wspierania sektora MŚP, stanowiącą załącznik  

nr 3 do protokołu. Informację przedstawił i udzielił wyjaśnień na zapytanie Radnej   

Elżbiety Wysockiej w sprawie monitoringu odwiedzania portalu na którym zamieszczane 

były informacje adresowane do przedsiębiorców, udzielił pan Andrzej Kubiak – Dyrektor  

Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. 

 

  W punkcie 5 porządku obrad, członkowie Komisji zapoznali się z informacją  

Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa o dopłatach do produkcji rolniczej 

pozyskanych przez rolników z terenu powiatu bydgoskiego w roku 2017, stanowiącą  

załącznik nr 4 do protokołu. Informację przedstawili i udzielili wyjaśnień na zapytania 

Radnych pani Elżbiety Wysockiej oraz pani Elżbiety Mojzesowicz w sprawie wypełniania 

wniosków, przyczyn opóźnień w wypłatach i zasad kontroli gospodarstw, pan Karol  

Będkowski i pan Grzegorz Andryszczyk z Biura Powiatowego ARiMR w Bydgoszczy. 

 

  W punkcie 6 porządku obrad, członkowie Komisji zapoznali się z informacją  

o działalności spółek wodnych na terenie powiatu bydgoskiego w roku 2017, stanowiącą  

załącznik nr 5 do protokołu. Radna Elżbieta Mojzesowicz przypomniała, że nie otrzymała 

jeszcze odpowiedzi na wniosek z kwietniowego posiedzenia komisji o opracowanie  

informatora dla rolników w sprawie utrzymania rowów melioracyjnych. Pan Mariusz  

Stężewski – Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa 

Powiatowego w Bydgoszczy wyjaśnił, że aktualnie procedowane jest nowe prawo wodne, 

z przewidywanym terminem wejścia w życie  z dniem 1 lipca br.   
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 W punkcie 7 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów  

na XXVIII Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 22 czerwca 2017r.:  

1) Przed przystąpieniem do opiniowania projektów uchwał dotyczących udzielenia  

absolutorium i zatwierdzenia sprawozdań, Radna Elżbieta Mojzesowicz poprosiła  

o przedstawienie stanowiska Zarządu w sprawie wyników kontroli w Poradni Psycho-

logiczno – Pedagogicznej w Koronowie i wniosku Komisji Rewizyjnej o dostosowa-

nie jej pomieszczeń dla osób niepełnosprawnych poprzez zamontowanie windy;  

W trakcie dyskusji, w której głos zabrali również Radni Elżbieta Wysocka, Piotr  

Kozłowski, Maciej Makowski i Tadeusz Zamłyński, pan Wojciech Porzych  

– Starosta Bydgoski wyjaśnił, że Powiat nie jest właścicielem budynku w którym 

znajdują się pomieszczenia Poradni w Koronowie; Badania z udziałem osób niepełno-

sprawnych mogą odbywać się w udostępnionym Poradni pomieszczeniu Biblioteki  

na parterze lub w dostosowanej dla osób niepełnosprawnych filii Poradni w Bydgosz-

czy; Ponadto Dyrektor Poradni nigdy nie występowała z podobnym wnioskiem  

do Zarządu Powiatu; Wystąpiła natomiast z wnioskiem o remont łazienki, który został 

uwzględniony;  Następnie projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  

finansowego oraz  sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Bydgoskiego za rok 

2016, został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym; 

2) Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Bydgoskiego, został 

przez Komisję zaopiniowany pozytywnie przy 2 głosach wstrzymujących; 

3) Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia informacji o funkcjonowaniu Powiatowego 

Urzędu Pracy oraz sprawozdania z realizacji „Powiatowego programu przeciwdziała-

nia bezrobociu, promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy do 2020 

roku” za rok 2016 wraz z założeniami na rok 2017, został przez Komisję jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie; 

4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego  

Programu Działań na Rzecz Osób niepełnosprawnych do 2020” za rok 2016, został 

przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

5) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej  

nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Koronowie, został przez Komisję jednogło-

śnie zaopiniowany pozytywnie; 

6) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły  

Zawodowej nr 1 wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Koronowie, został przez Komi-

sję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

7) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej  

Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Koronowie,  

został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

8) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły  

Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu szkół Agro – Ekonomicznych im. Bronisła-

wa Zamojdzina w Karolewie, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozy-

tywnie; 

9) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Doro-

słych wchodzącej w skład Zespołu Szkół Agro – Ekonomicznych im. Bronisława  

Zamojdzina w Karolewie, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytyw-

nie; 
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10) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły  

Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Zawodowych im. gen. Stanisława 

Maczka w Koronowie, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

11) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły  

Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych  

w Solcu Kujawskim, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

12) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy ap-

tek ogólnodostępnych na terenie miasta Solec Kujawski, został przez Komisję jedno-

głośnie zaopiniowany pozytywnie; 

13) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego  

Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Bydgoskiego na lata 2015-2016”, został 

przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie;  

14) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami 

Powiatu Bydgoskiego na lata 2017 – 2020”, został przez Komisję jednogłośnie zaopi-

niowany pozytywnie; 

15) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i podziału środków 

finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

na 2017r., został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

16) Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi publicznej kategorii drogi  

powiatowej i zaliczenia jej do kategorii drogi gminnej, został przez Komisję jednogło-

śnie zaopiniowany pozytywnie;  

17) Kolejny projekt uchwały przedstawił pan Wojciech Porzych – Starosta Bydgoski 

udzielając m.in. wyjaśnień na zapytania Radnych Tadeusza Zamłyńskiego i Andrzeja 

Szmytki o przewidywane całkowite koszty realizacji przeprawy promowej w Solcu 

Kujawskim jak i źródło ich pokrycia; Następnie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Kujawsko – Pomorskiemu na realizację zadania 

własnego „Przygotowanie realizacji projektu pn. Przeprawa promowa przez rzekę  

Wisłę na wysokości Solca Kujawskiego i Czarnowa” został przez Komisję jednogło-

śnie zaopiniowany pozytywnie; 

18) Projekt uchwały  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Bydgo-

skiego na lata 2017 – 2027, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozy-

tywnie;  

19) Projekt uchwały  w sprawie zmian budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2017, został 

przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

  W punkcie 7 porządku obrad „sprawy bieżące”, Przewodniczący Komisji poinfor-

mował, że następne posiedzenie zostało zaplanowane na 5 września 2017r., a sesja Rady 

Powiatu na 14 września 2017r. 

  W punkcie 8 porządku obrad „wolne wnioski i zapytania” pierwsza zabrała głos 

Radna Elżbieta Mojzesowicz, która wniosła o usuniecie i przycięcie traw wzdłuż dróg 

powiatowych oraz o zwiększenie częstotliwości koszenia traw. Wniosek został ujęty  

w wykazie wniosków stanowiącym załącznik nr 6 do protokołu. Radna zwróciła również 

uwagę na brak odwodnienia i zalanie pola rolnika w Gościeradzu, niedaleko skrzyżowania 

z drogą krajową w miejscu, gdzie przebudowane zostały przystanki.  Radna zaapelowała 
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również, aby w przyszłości znaki drogowe przy krawędzi jezdni nie były ustawiane  

naprzeciw siebie. Utrudnia to bowiem wymijanie się pojazdów rolniczych na drodze.  

Najtrudniejsza sytuacja występuje na drodze Salno – Więzowno – Byszewo – Wierzchu-

cin Królewski. Radny Andrzej Szmytka pochwalił pracę brygady drogowej Starostwa 

Powiatowego, która dokonała m.in. koszenia traw przy drodze z Samociążka do Korono-

wa. Jednocześnie negatywnie ocenił prace wykonane przez wynajętą firmę na terenie gm. 

Białe Błota. Radny Tadeusz Zamłyński zwrócił uwagę na brak protokołu z ostatniej sesji 

prosząc jednocześnie o jego uzupełnienie na e-sesji.  

  Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa  

o godz. 15.27.  
 

Protokołowała: Paulina Wengler 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maciej Makowski 

- przewodniczący komisji   ……………………………………….. 

2. Elżbieta Wysocka 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Piotr Chudzyński    ……………………………………….. 

4. Joanna Kin    ……………………………………….. 

5. Piotr Kozłowski    ……………………………………….. 

6. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 

7. Elżbieta Mojzesowicz   ……………………………………….. 

8. Wojciech Porzych   ……………………………………….. 

9. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

10. Andrzej Szmytka    ……………………………………….. 

11. Tadeusz Zamłyński   ……………………………………….. 

 


